
Protokół nr XXI/2020 

z XXI Sesji Rady Miejskiej w Sycowie 

z dniu 28 maja 2020 r. 

Urząd Miasta i Gminy Syców, ul. Mickiewicza 1, sala 57 

godz. 15:00 do godz. 16:40 
 

Ad 1) Otwarcie Sesji  
Robert Dziergwa - Przewodniczący Rady Miejskiej 

Otworzył XXI Sesję Rady Miejskiej w Sycowie słowami: „Otwieram XXI Sesję Rady Miejskiej 

w Sycowie”.  

Powitał wszystkich radnych zgromadzonych na dzisiejszej sesji.  

 

Ad 2) Stwierdzenie quorum. 
Robert Dziergwa – Przewodniczący Rady Miejskiej w Sycowie 

Zgodnie z listą obecności aktualnie w obradach uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego 

składu Rady stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Nieobecni: 

Radny Kazimierz Mieszała (nieobecność usprawiedliwiona) 

(sprawdzenie obecności imienne stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu) 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Dariusz Maniak – Burmistrz Miasta i Gminy Syców 

2. Artur Drzyzga – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Syców 

3. Bogumiła Solecka – Skarbnik Miasta i Gminy Syców  

4. Piotr Kwaśny – Sekretarz MiG Syców 

5. Naczelnicy i Kierownicy Wydziałów Urzędu Miasta i Gminy Syców 

6. Kierownicy Jednostek Organizacyjnych Gminy 

 (załącznik nr 2) 

 

Ad 3) Przyjęcie porządku obrad. 
Robert Dziergwa – Przewodniczący Rady Miejskiej w Sycowie 

Odczytał poniższy porządek obrad.  

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XVIII sesji Rady Miejskiej w Sycowie z dnia 27 lutego 2020 r. 

5. Przyjęcie protokołu z XIX sesji Rady Miejskiej w Sycowie z dnia 02 kwietnia 2020 r. 

6. Przyjęcie protokołu z XX sesji Rady Miejskiej w Sycowie z dnia 30 kwietnia 2020 r. 

7. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Syców o pracy w okresie od 25 lutego  

do 28 maja 2020 r.  

8. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sycowie o pracy w okresie od 25 lutego  

do 28 maja 2020 r. 

9. Ocena pracy oraz dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego 

sprawozdania finansowego Samodzielnego Zakładu Opieki Zdrowotnej „Przychodnia”  

w Sycowie za 2019 rok. 

10. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu działki nr 66 w miejscowości Szczodrów.  

11. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obrębu geodezyjnego Stradomia Wierzchnia (część I). 



12. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVI/123/2019 Rady Miejskiej  

z dnia 19 grudnia 2019 roku w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta i Gminy 

Syców. 

13. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta i Gminy Syców na rok 2020 r. 

14. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 

Dolnośląskiego.  

15. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

16. Interpelacje i zapytania Radnych. 

17. Oświadczenia i komunikaty. 

18. Wolne wnioski. 

19. Zamknięcie obrad. 

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 14 Radnych: 14 głosami „za”, 0 głosami 

„przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła porządek XXI Sesji Rady Miejskiej  

w Sycowie. 

(głosowanie imienne stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu) 

 

Ad 4) Przyjęcie protokołu z XVIII sesji Rady Miejskiej w Sycowie z dnia 27 lutego 2020 r. 
Robert Dziergwa – Przewodniczący Rady Miejskiej w Sycowie 

Protokół był wyłożony w Biurze Rady oraz przesłany na e-mail do Państwa Radnych.  

 

Uwag do protokołu nie zgłoszono. 

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 14 Radnych: 14 głosami „za”, 0 głosami 

„przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła protokół z XVIII Sesji Rady Miejskiej  

w Sycowie z dnia 27 lutego 2020r. 

(głosowanie imienne stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu) 

 

Ad 5) Przyjęcie protokołu z XIX sesji Rady Miejskiej w Sycowie z dnia 02 kwietnia 2020 r. 
Robert Dziergwa – Przewodniczący Rady Miejskiej w Sycowie 

Protokół był wyłożony w Biurze Rady oraz przesłany na e-mail do Państwa Radnych.  

 

Uwag do protokołu nie zgłoszono. 

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 14 Radnych: 14 głosami „za”, 0 głosami 

„przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła protokół z XIX Sesji Rady Miejskiej  

w Sycowie z dnia 02 kwietnia 2020r.. 

(głosowanie imienne stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu) 

 

Ad 6) Przyjęcie protokołu z XX sesji Rady Miejskiej w Sycowie z dnia 30 kwietnia 2020 r. 
Robert Dziergwa – Przewodniczący Rady Miejskiej w Sycowie 

Protokół był wyłożony w Biurze Rady oraz przesłany na e-mail do Państwa Radnych.  

 

Uwag do protokołu nie zgłoszono. 

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 14 Radnych: 14 głosami „za”, 0 głosami 

„przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła protokół z XX Sesji Rady Miejskiej  

w Sycowie z dnia 30 kwietnia 2020r.. 

(głosowanie imienne stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu) 

 



Ad 7) Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Syców o pracy w okresie  

od 25 lutego do 28 maja 2020 r.  
Pytań do złożonej informacji nie było. 

(załącznik nr 7) 

 

Ad 8) Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sycowie o pracy w okresie  

od 25 lutego do 28 maja 2020 r. 
Pytań do złożonej informacji nie było. 

 (załącznik nr 8) 

 

Ad 9) Ocena pracy oraz dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego 

sprawozdania finansowego Samodzielnego Zakładu Opieki Zdrowotnej „Przychodnia”  

w Sycowie za 2019 rok. 
Piotr Nogala – Dyrektor SP ZOZ „Przychodnia” 

Przedstawił projekt uchwały wraz z jej uzasadnieniem oraz sprawozdaniem z ogólnej 

działalności, a także sprawozdanie finansowe za ubiegły rok.  

Podziękował wszystkim swoim pracownikom i lekarzom za zaangażowanie w pracy przez cały 

ubiegły rok oraz obecnie panującej sytuacji. Podziękował także wszystkim pacjentom  

za wyrozumiałość i przeprosił za ewentualne niedogodności.  

(załącznik nr 9) 

 

Dariusz Maniak – Burmistrz MiG Syców 

Podziękował za organizację pracy i kierowanie jednostką w tak trudnym czasie. Jednostka 

funkcjonuje oraz jest podawana przez sanepid jako wzór do naśladowania. Prosił, aby przekazać 

podziękowania całej załodze. Poinformował, że dyrektor złożył wniosek na poszerzenie zakresu 

usług dla mieszkańców. W miarę możliwości finansowych zwróci się do Rady, aby móc 

realizować te zamierzenia.  

 

Dyskusji w tym punkcie nie było. Uwag do projektu uchwały i do sprawozdań nie zgłoszono.  

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sycowie Robert Dziergwa poddał pod głosowanie 

sprawozdanie z działalności SP ZOZ „Przychodnia” w Sycowie. Podczas glosowania Radna 

Agnieszka De Falco-Kuczyńska zgłosiła problem awarii terminala do głosowania.  

W związku z powyższym nastąpiła zamiana wadliwego urządzenia na sprawne,  

a Przewodniczący Rady zarządził reasumpcję głosowania.  

Podczas głosowania pozostali Radni zgłosili problem z urządzeniami głosującymi  

i reasumpcja glosowania nie została przeprowadzona poprawnie.  

(załącznik nr 10, załącznik nr 11). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sycowie Robert Dziergwa na podstawie art. 14 ust. 3 

przeprowadził głosowanie imienne pytając każdego Radnego osobno czy jest za przyjęciem 

sprawozdania, czy jest przeciw, czy się wstrzymał. 

Każdy Radny wyczytany w kolejności alfabetycznej wstał i wyraził swój głos: 

 



Radni zagłosowali jak poniżej: 

 

Jestem za 

1. Agnieszka De Falco-Kuczyńska 

2. Robert Dziergwa 

3. Marzena Guder 

4. Mariusz Kramarz 

5. Marian Lempert 

6. Krzysztof Lentka 

7. Marek Malinowski 

8. Marcin Marciniak 

9. Danuta Nowicka  

10. Jacek Prus 

11. Łukasz Schönfelder 

12. Zenon Staniewicz 

13. Mieczysław Troska 

14. Jarosław Walczak 

 

 

 

 

 

Jestem przeciw 

 BRAK 

 

Wstrzymuję się 

 BRAK 

 

Obecni radni, którzy nie wzięli udziału 

w głosowaniu 

 BRAK 

(załącznik nr 12) 

 

Robert Dziergwa – Przewodniczący Rady Miejskiej w Sycowie 

Poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego Samodzielnego Zakładu Opieki Zdrowotnej „Przychodnia” w Sycowie za 2019 

rok. 

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 14 Radnych: 14 głosami „za”, 0 głosami 

„przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła Uchwałę nr XXI/177/2020  

w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej „Przychodnia” w Sycowie za 2019 rok. 

(załącznik nr 13) 

(głosowanie imienne stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu) 

 

Ad 10) Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu działki nr 66 w miejscowości Szczodrów.  
Andrzej Dembski – Naczelnik Wydziału GN 

Przedstawił projekt uchwały wraz z jej uzasadnieniem. 

(załącznik nr 15) 

 

Dyskusji w tym punkcie nie było. Uwag i pytań do projektu uchwały nie było.  

 

Marek Malinowski – Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

Odczytał pozytywną opinię Komisji w sprawie przedstawionego projektu uchwały.  

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 14 Radnych: 14 głosami „za”, 0 głosami 

„przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła Uchwałę nr XXI/178/2020  

w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

terenu działki nr 66 w miejscowości Szczodrów. 

(załącznik nr 16) 

(głosowanie imienne stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu) 

 



Ad 11) Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obrębu geodezyjnego Stradomia Wierzchnia 

(część I). 
Andrzej Dembski – Naczelnik Wydziału GN 

Przedstawił projekt uchwały wraz z jej uzasadnieniem. Zgłosił autopoprawkę w § 15 „stawkę 

procentową służącą naliczeniu opłaty, o której mowa w art.36 ust.4 ustawy z dnia 27 marca 

2003r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, ustala się w wysokości 20%.”. 

(załącznik nr 18) 

 

Dyskusji w tym punkcie nie było. Uwag i pytań do projektu uchwały nie było.  

 

Marek Malinowski – Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

Odczytał pozytywną opinię Komisji w sprawie przedstawionego projektu uchwały.  

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 14 Radnych: 14 głosami „za”, 0 głosami 

„przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła autopoprawkę w § 15 „stawkę 

procentową służącą naliczeniu opłaty, o której mowa w art.36 ust.4 ustawy z dnia 27 marca 

2003r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, ustala się w wysokości 20%.”. 

(załącznik nr 19) 

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 14 Radnych: 14 głosami „za”, 0 głosami 

„przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła Uchwałę nr XXI/179/2020  

w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

obrębu geodezyjnego Stradomia Wierzchnia (część I). 

(załącznik nr 20) 

(głosowanie imienne stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu) 

 

Ad 12) Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVI/123/2019 Rady 

Miejskiej z dnia 19 grudnia 2019 roku w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 

Miasta i Gminy Syców. 
Bogumiła Solecka – Skarbnik MiG Syców 

Przedstawiła projekt uchwały wraz z jej uzasadnieniem. 

(załącznik nr 22) 

 

Dyskusji w tym punkcie nie było. Uwag i pytań do projektu uchwały nie było.  

 

Agnieszka De Falco-Kuczyńska – Przewodnicząca Komisji Budżetowej 

Odczytała pozytywną opinię Komisji w sprawie przedstawionego projektu chwały.  

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 14 Radnych: 14 głosami „za”, 0 głosami 

„przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła Uchwałę nr XXI/180/2020  

w sprawie zmiany uchwały nr XVI/123/2019 Rady Miejskiej z dnia 19 grudnia 2019 roku  

w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta i Gminy Syców. 

(załącznik nr 23) 

(głosowanie imienne stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu) 

 



Ad 13) Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta i Gminy Syców 

na rok 2020 r. 
Bogumiła Solecka – Skarbnik MiG Syców 

Przedstawiła projekt uchwały wraz z jej uzasadnieniem. Zgłosiła autopoprawkę o treści: 

Zmienia się kwota udzielonej dotacji dla OSP było 566 zł jest 575 zł  

- różnica 9 zł oraz całkowity koszt zadania było 10 326 zł jest 10 335zł - różnica 9 zł. kwota 

wydatków na zakup materiałów i wyposażenia było 816 zł jest 825 zł -różnica 9 zł. 

(załącznik nr 25) 

 

Dyskusji w tym punkcie nie było. Uwag i pytań do projektu uchwały nie było.  

 

Agnieszka De Falco-Kuczyńska – Przewodnicząca Komisji Budżetowej 

Odczytała pozytywną opinię Komisji w sprawie przedstawionego projektu chwały.  

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 14 Radnych: 14 głosami „za”, 0 głosami 

„przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła autopoprawkę o treści: Zmienia się 

kwota udzielonej dotacji dla OSP było 566 zł jest 575 zł - różnica 9 zł oraz całkowity koszt 

zadania było 10 326 zł jest 10 335zł - różnica 9 zł. kwota wydatków na zakup materiałów  

i wyposażenia było 816 zł jest 825 zł -różnica 9 zł. 

(załącznik nr 26 błąd systemu głosowania) 

(głosowanie imienne stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu) 

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 14 Radnych: 14 głosami „za”, 0 głosami 

„przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła Uchwałę nr XXI/181/2020  

w sprawie zmiany budżetu Miasta i Gminy Syców na rok 2020 r.  

(załącznik nr 28) 

(głosowanie imienne stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu) 

 

Ad 14) Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 

Województwa Dolnośląskiego.  
Marek Grenda – Naczelnik Wydziału GN 

Przedstawił projekt uchwały wraz z jej uzasadnieniem. 

(załącznik nr 30) 

 

Dyskusji w tym punkcie nie było. Uwag i pytań do projektu uchwały nie było.  

 

Agnieszka De Falco-Kuczyńska – Przewodnicząca Komisji Budżetowej 

Odczytała pozytywną opinię Komisji w sprawie przedstawionego projektu chwały.  

 

Marek Malinowski – Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

Odczytał pozytywną opinię Komisji w sprawie przedstawionego projektu chwały.  

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 14 Radnych: 14 głosami „za”, 0 głosami 

„przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła Uchwałę nr XXI/182/2020  

w sprawie zmiany budżetu Miasta i Gminy Syców na rok 2020 r.  

(załącznik nr 31) 

(głosowanie imienne stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu) 

 

 



Ad 15) Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 
Jacek Prus – Wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Przedstawił projekt uchwały wraz ze stanowiskiem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

wnosząc do Rady za uznanie petycji za bezzasadną.  

(załącznik nr 33) 

 

Dyskusji w tym punkcie nie było. Uwag i pytań do projektu uchwały nie było.  

 

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 14 Radnych: 14 głosami „za”, 0 głosami 

„przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła Uchwałę nr XXI/183/2020  

w sprawie rozpatrzenia petycji.  

(załącznik nr 34) 

(głosowanie imienne stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu) 

 

Ad 16) Interpelacje i zapytania Radnych. 
Brak.  

 

Ad 17) Oświadczenia i komunikaty. 
Dariusz Maniak – Burmistrz MiG Syców 

Z okazji 30-lecia samorządu terytorialnego w Polce chciałbym złożyć najserdeczniejsze 

życzenia wszystkim samorządowcom. Planowane były obchody z tej okazji, które miały się 

odbyć 5 czerwca. Niestety przez koronawirusa wszystkie imprezy zostały wstrzymane.  

Z tej okazji przygotowujemy publikacje, którą część z Państwa tworzyła przez ostatnie 

kilkanaście czy kilkadziesiąt lat. Będą mogli Państwo poczytać o tym jak to wyglądało w 

tamtych latach, jakie zmiany i procesy następowały w Sycowie czy to inwestycyjne czy 

społeczne. Nie ma jeszcze ustalonej daty, ponieważ cały czas czekamy aż sytuacja się 

ustabilizuje. W dalszym ciągu obowiązują pewne, oboszczenia co do przebywania osób w 

pomieszczanych zamkniętych, ale może w okolicach września/października spróbujemy 

zorganizować spotkanie dla wszystkich Samorządowców tworzących historię miasta. I już 

teraz mogą czuć się Państwo zaproszeni.  

 

Ad 18) Wolne wnioski. 
Beata Hadas – Redaktor Gazety Sycowskiej  

Poinformowała, że ma kilkanaście pytań pierwsze dotyczy wydanego zarządzenia z dnia 

18.05.2020 r. w sprawie odwołania dyrektora Szkoły Podstawowej nr 3 w Sycowie.  

O co chodzi w tym zarządzeniu? Prosiła, aby burmistrz odpowiadał od razu. 

 

Dariusz Maniak – Burmistrz MiG Syców 

Poprosił o złożenie tych pytań na piśmie.  

 

Beata Hadas – Redaktor Gazety Sycowskiej  

Poprosiła, aby burmistrz jednak odpowiadał od razu. Zapytała Sekretarza, czy jest 

możliwości, aby burmistrz odpowiadał od razu.  

 

Robert Dziergwa – Przewodniczący Rady Miejskiej w Sycowie 

Poprosił, aby pytania zostały złożone na piśmie, a burmistrz odpowie na nie  

w ustawowym terminie. 

 



Beata Hadas – Redaktor Gazety Sycowskiej  

Zapytała, po co jest ten punkt „wolne wnioski”? 

 

Dariusz Maniak – Burmistrz MiG Syców 

Wyjaśnił, że można w tym punkcie zgłosić to, co w danym momencie niepokoi, czym 

chciałoby się zainteresować. 

 

Robert Dziergwa – Przewodniczący Rady Miejskiej w Sycowie 

Dodał, że Przewodniczący Rady może, a nie musi udzielić głosu. Wyjaśnił, że stara się 

tego głosu udzielić każdemu i do tej pory też tak było i nie zamierza tego zmienić.  

 

Beata Hadas – Redaktor Gazety Sycowskiej  

Dodała, że do tej pory nikt nie zgłaszał wolnych wniosków na tej sali i to się stało taka 

tradycją.  

 

Robert Dziergwa – Przewodniczący Rady Miejskiej w Sycowie 

Poinformował, że nie będzie się wdawał w dyskusję i oddał głos pani redaktor.  

 

Beata Hadas – Redaktor Gazety Sycowskiej  

Przystąpiła do zadawania pytań, które złoży również w formie pisemnej w trybie dostępu 

do informacji publicznej: 

1. Czego dotyczyło zarządzenie z dnia 18.05.2020r. w sprawie odwołania ze stanowiska 

dyrektora Szkoły Podstawowej nr 3 im. Jana Pawła II w Sycowie? Na jakim etapie są 

prace w nowo utworzonym Zespole Szkolno – Przedszkolnym, czy jest projekt 

wykonawczy? Jak ustosunkowała się dyrektor SP3 Anna Nowicka do propozycji 

burmistrza objęcia stanowiska pełniącej obowiązki dyrektora na rok? Na jakim etapie 

są prace związane z remontem obiektu, czy został ten obiekt dopuszczony przez 

sanepid i staż, czy są pozwolenia na utworzenie w tym miejscu Przedszkola nr 4? 

Czy została już podjęta decyzja przeniesienia sal, które były związane ze szkołą?  

Czy takiego przeniesienia dokonała pani dyrektor, czy ktoś inny? Czy w ogóle 

zostały wskazane nowe pomieszczenia? Czy w budżecie gminy zostały wskazane 

środki na dostosowanie pomieszczeń? 

2. Pytanie dotyczy skweru przy ul. Jana Pawła II, na której mieści się fontanna, czy na 

tym etapie zakończyły się prace, które powinny być wykonane zgodnie z zwarta 

umową z właścicielem obiektu po byłym hotelu. Dodatkowo zamontowane zostało 

tam oświetlenie przemysłowe, co nie wpisuje się w zabytkowy charakter tego 

miejsca. Czy gmina będzie wymagała od inwestora dostosowania tego terenu 

zgodnie z wcześniejszym planem? 

3. Przy ul. Młyńskiej po wykonanej rewitalizacji powstał nasyp, co to jest za nasyp,  

z czego powstał ten nasyp i dlaczego się tam pojawił? Czy ten nasyp powstał  

z odpadów budowlanych? Czy gmina przyjęła te odpady na stan, czy nie było 

zapisane w umowie, że wykonawca jest zobowiązany do utylizacji odpadów 

budowlanych? Czy to, co znajduje się w niecce zalewowej również zostało przyjęte 

przy odbiorze inwestycji jako forma uporządkowania terenu? Dlaczego ta inwestycja 

jest droższa? Z czego to wynika? Czy zostały wykonane dodatkowe działania przy 

tej inwestycji? I o ile jest droższa ta inwestycja?  

4. Dlaczego brodzik kosztuje 1 mln zł.? Kiedy zostanie odebrana ta inwestycja raz,  

co w ramach tego zadania zostało wykonane?  



5. Czy publikacja z okazji 30-lecia samorządu została już przygotowana? Ile będzie 

kosztować, kto będzie wykonawcą tej publikacji, na jakiej zasadzie wybrane zostało 

wydawnictwo?  

6. Czy do końca roku będą przewidziane działania w zakresie promocji?  

7. Jak wygląda sprawa z defraudacja pieniędzy w M-GOPS, czy została doprowadzona 

do końca, czy trwa postępowanie prokuratorskie?  

8. Czy zostanie zawieszony fundusz sołecki w związku z COVIT? 

9. Wg, jakich kryteriów wskazywane są drogi gminne do modernizacji? Jaki są kryteria, 

kto o tym decyduje? Czy przewidziany jest remont z prawdziwego zdarzenia  

ul. Wrzosowej?  

10. Czy burmistrz podjął kroki w celu ewentualnej przebudowy trzech skrzyżowań na 

terenie Sycowa tj., skrzyżowanie ulic Kaliska, Szarych Szeregów i drogi w kierunku 

Wioski, skrzyżowanie ulic Mickiewicza, Kępińska, Kaliska oraz ul. Oleśnickiej zjazd 

na Wielowieś i wylot na S8? Jeśli tak to, jakie i z kim rozmawiał burmistrz?  

Pani Redaktor poinformowała, że na ten moment to wszystko i, że podeśle te pytania 

pisemnie. 

 

Ad 19) Zamknięcie obrad. 
Robert Dziergwa – Przewodniczący Rady Miejskiej w Sycowie 

Stwierdził wyczerpanie porządku obrad i o godzinie 16:40 zamknął XXI Sesję Rady 

Miejskiej w Sycowie słowami „Zamykam XXI Sesję Rady Miejskiej w Sycowie”. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sycowie 

Robert Dziergwa 

Protokół sporządziła:  

Magdalena Książyk 


